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1. Valg af dirigent og referent 

Birgitte Wilsted Simonsen blev valgt til dirigent, mens Anita Dybro blev valgt til 

referent. 

 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning 

Gruppelederens og formandens beretning blev fremlagt af Birgitte, som gruppeleder.  

Årsberetning for DDS Støvring  

Så er vi her igen – der er gået et år med spejderriet ved Det Danske Spejderkorps i Støvring. Der er som altid 

sket meget, som det er det som jeg har prøvet at skrive sammen til en beretning på en side.  

Lad os starte med det som de fleste bliver berørt af nemlig vores spejderaktiviteter onsdag og for 

familiespejds vedkommende om søndagen.  

Aktiviteterne har været mange – familiespejderne har slået katten af tønden, arbejdet med mærket fra jord 

til bord og lavet litervis af æblesaft. Hos mikroerne har man blandt andet bygget huler, lave en primitiv 

lejrplads og været på overnatning, hvor der blandt andet blev taget det vigtige savbevis.  

Minierne har til forældrenes glæde arbejdet med rengøringsmærket, de har holdt naturen ren, de har været 

vilde rødder og så er der brugt meget tid på flagermus, både at bygge flagermuskasser, at blive kloge på 

flagermus og så gøre flagermusbunkeren i Rold Skov ren og sætte nye kasser op her.  

Juniorerne har været på lejr på et at Danmarks smukkeste og største spejdercentre, og så vil 2023 blive 

husket for at juniorpatruljen Ulven vandt det tværkorpslige spejderløb Impeesa for juniorspejdere i 

Himmerland. Nu er jeg med i arrangementsgruppen, og det er altså med en stor glæde og stolthed, at 

overrække første præmien til ens egen gruppe. Troppen deltog også i Impeesa med en post, og har ellers 

lavet mange spændende og lidt mærkelige ting i løbet af året.  

Der har været gruppeturen ved Øksedal ved Nibe, hvor temaet var Guldgravere. Det blev dog denne ene 

weekend, hvor der var masser af sne, så en del af aktiviteterne blev koncentreret omkring kælkning i sne, leg 

i sne og slåsse i sne.  

I efteråret ved gruppeturen på spejdergården, og her var temaet Asterix og Obelix, og et spejderløb omkring 

Juelstrup Sø var en stor succes – også selv om den store bautasten gik i to stykker…  

Vi har løbende venteliste til at deltage i spejder. Der bliver med jævne mellem åbnet for disse, men det 

kræver at vi har ledere og forældre hjælp nok i grenene. Jeg vil indtrængende bede forældrene om at give en 

hånd løbende til de daglige onsdage, men også når vi har arrangementer som f.eks. arbejdsdag og ved 

lodseddel- og kalendersalg for Lions og Y’men og snart vores gruppetur.  

Som noget nyt bruges spejdergården til arrangementer for nogle af de ukrainske flygtninge, der er kommet 

til området. Det er meget givende at være med her, og så opleve den glæde og taknemmelighed der er ved 
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arrangementerne. Dette kom bestemt også til udtryk, da vi kunne aflevere flere sække tøj, som spejderne 

havde doneret – mange mange tak for det.  

I bestyrelsen har et af vores mål været at spare på udgiften til energi på spejdergården. I løbet af ganske få 

måneder fik vi søgt over 225.000 kr. hjem, og som et synligt resultat kan man se solceller på vores tag, nye 

køleskabe og mere isolering i tropsrummet. 2023 var også året, hvor jeg endelig kunne afslutte min lange 

dialog med Rebild Kommune, og glædes over at hastigheden på Hjedsbækvej ved spejdergården blev ændret 

med skilte ned til 60 km/t – og de de 80 som var tilladt før, alt for farligt for alle den der cyklede.  

Der sker meget løbende og for bedre at kunne informere om dette, så har jeg som gruppeleder genoptaget 

vores nyhedsbrev Cimbrerluren, hvor jeg hver måned prøver at fortælle lidt om alt det som sker hos os.  

Årets største mysterium mangler stadig at blive opklaret – vi fik klippet hækken ud mod vejen rigtig flot. Vi 

ved stadig ikke hvem, der gjorde det, og samtidig fjernede grenaffaldet … men vi er stadig glade. Stor tak.  

Og til sidst vil jeg sige 1000 tak til alle jer der hjælper til ved vores spejdere: ledere, forældre, bestyrelse – ja 

selv spejderne selv der hjælper når der er behov. Tak 

3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskabet for 2023 

 Regnskabet for 2023 er fremlagt på mødet 

 Regnskabet er godkendt og er vedlagt dette referat 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2024 

Budgettet er udarbejdet af bestyrelsen på baggrund af regnskabet for 2023 

Bestyrelsen har vedtaget, at der gives tilskud til deltagelse i sommerlejren i år, ligesom 

der gives tilskud til en gruppetur. 

5. Vedtagelse af kontingent for det kommende år 2024 

 Kontingentet fortsætter uændret for 2024 

 75 kr. for ledere og passive medlemmer 

 250 kr. for klan og familiespejd 

 600 kr. for spejderne 

 Kontingentet for klan og familiespejd samt spejdere er halvårligt 

Husk, at er nogen presset på økonomien, kan der laves aftale om betaling af 

kontingent i afdrag eller søges om mulighed for friplads hos kommunen. 

6. Behandling af indkomne forslag 

 Der er ikke modtaget forslag  

7. Vedtagelse af udviklingsplan 
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 Udviklingsplanen udarbejdes af bestyrelsen efterfølgende 

8. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen 

 Fortsætter med samme antal pladser i bestyrelsen som hidtil  

9. Valg til bestyrelsen 

Efter valg består bestyrelsen nu af følgende personer: 

Bestyrelsesformand   

Valgt i 2024 Anita Ege Dybro (genvalgt) 

Kasserer 

Blev valgt i 2023 Morten Lindequist Køhler 

Unge   

Blev valgt i 2023 Tajs Nicolajsen 

Blev valgt i 2024 Rikke Wilsted Simonsen (genvalgt) 

Ledere inkl. gruppeleder   

Valgt i 2022 Birgitte Wilsted Simonsen (gruppeleder) 

Valgt i 2024 Henrik Nyrup (genvalg) 

Valgt i 2023 Randi Gindeberg 

Forældre   

Valgt i 2023 Kristina Ulrich Sørensen  

Suppleanter 

Valgt i 2023 Rasmus Sørensen 

 

10. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant 

Sine Skriver er genvalgt 

11. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådsmødet 

Grupperådsmødet tiltrådte, at den nye bestyrelse kan udpege gruppens fem 
medlemmer til divisionsrådet, og i den forbindelse også to medlemmer af Kølhøjhus-
rådet. 

12. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådsmødet 

Grupperådsmødet tiltrådte, at den nye bestyrelse kan udpege gruppens to medlemmer 
af Korpsrådet. 
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13. Eventuelt 

• Spejdergården kan lejes af personer, der er aktive på spejdergården 

• Rebildboxen låner gerne vores p-plads – bortset fra onsdag aften 

• Bålhytten trænger til behandling af taget 

• Borde- bænkesættene skal olieres, når vejret er til det 

• En forælder med egen virksomhed har tilbudt at kalke spejdergården mod at kunne 

reklamere hermed 

• Ønske om ny trappe til juniorlokalet 

• Ønske om en ordentlig rengøring indimellem – vi kan købe os hertil 

• Der er venteliste til mikroerne og stop for familiespejd 


